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Объект исследования дипломной работы – сфера производства и 

распространения предметов моды в Республике Беларусь, предмет 

исследования – планирование рекламной деятельности организации в сфере 

индустрии моды. Цель – рассмотреть специфику маркетинговой деятельности в 

индустрии моды. В результате написания дипломной работы бал выделен ряд 

ключевых характеристик индустрии моды на уровне эталонных и локальных 

практик; определены технологии планирования рекламной деятельности на 

предприятии в сфере моды; предложены основания для социально-

критического рассмотрения трансформаций индустрии моды; даны 

рекомендации относительно контекста рекламной деятельности на локальном 

уровне индустрии моды. 
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The object of the thesis research is the production and distribution of fashion 

products in Belarus. The subject of the research is advertising planning activity of the 

company in the fashion industry. The aim of the thesis is to consider the specifics of 

marketing in the fashion industry. In the course of writing this thesis following results 

were obtained: we have identified: a number of key characteristics of fashion industry 

in the reference and the local levels of fashion industry; defined a number of 

advertising planning technologies in the fashion industry, suggested the empirical 

background for social criticism of the fashion industry transformations; some 

recommendations about the advertising activity on the local level of fashion industry.  
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